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To:

BnCc: @minvws.nl]
From: )
Sent: Wed 7/15/2020 6:46:09 AM

Subject: RE: contourennota

Received: Wed 7/15/2020 6:46:09 AM

Super dank je wel. Straks met de nieuwe minister nog een uur over praten en vanavond met alle bewindspersonen. Gaan we

daarna verder en daar kunnen we je waardevolle opmerkingen heel goed bij gebruiken!

Groet,

Van: SEED@gmail.com>
Verzonden: dinsdag 14 juli 2020 17:08

Aan: 5.1.2e ) <BR @ minvws.nl>

CC: 5.1.2e ) <P @ minvws.nl>

Onderwerp: Re: contourennota

Het concept van de Contourennota heb ik gelezen. Graag geef ik je hierbij mijn eerste reactie. Misschien prettig om er

deze week ook even over te bellen?

Het is duidelijk een enorme klus waarmee je bezig bent! Het was al een veelomvattend verhaal voordat corona ons allen

verraste, en nu moeten ook de prille inzichten van die pandemie in dit stuk verwerkt worden. Dat is nog niet overal

overtuigend gebeurd, en soms lijkt het onderwerp er zelfs een beetje geforceerd ingeschreven te zijn. In dat opzicht moet

het concept nog rijpen, denk ik.

Al lezend vroeg ik me af: wie moeten de Contourennota kunnen gaan begrijpen?
Ik moet je bekennen dat ik weliswaar anderhalf decennium|Gwas,maar me bij het lezen

van dit concept toch een buitenstaander voel. Voor een deel heeft dat met beleidsjargon te maken, voor een deel met

vraagstukken van organisatie en financiering waar je bijIEEE
over onder ogen krijgt.

Als het de bedoeling 1s dat de tekst ook goed leesbaar wordt voor mensen van buiten VWS dan 1s het handig om bij het

schrijven de minst-ingewijde (fictieve) lezer in gedachten te nemen als degene tot wie je je richt. Dan weet je ook welke

begrippenje even moet uitleggen (bijvoorbeeld regiobeeld, doorzettingsmacht).

Wat goed werkt in de huidige tekst is de opzet om elke alinea te beginnen met een vetgedrukte zin die de kem van die

alinea samenvat. Vooral waar de zinnen inhoudelijk en bondig zijn werkt dat goed, m.n. in de hoofdstukken 2 en 3. In de

latere hoofdstukken boek je veel winst als je die vetgedrukte zinnen nog eens onder handen neemt. Bijvoorbeeld: 'Een

kansrijke denkrichting voor een uniforme regio-indeling is om hierop voort te bouwen en te werken met een indeling die

bestaat uit de huidige ROAZ-regio's met daarbinnen de zorgkantoorregio's.'

Wat ook goed werkt zijn de voorbeelden m de tekst. Daarmee geefje minder-ingewijde lezers de kans het verhaal te

volgen. Misschien kun je nog wat meer voorbeelden geven bij de moeilijker te volgen delen over organisatie en

financiering?

Snelle winst is te boeken met meer 'lucht' in de pagina's en consequent toepassen van lay-out. Elk hoofdstuk kunje laten

beginnen op een nieuwe pagina. De concrete voorstellen kunnen ook visueel onderscheiden worden: inspringen; cursief

of ander lettertype; op getinte ondergrond:...

Dan is er nog een lastiger punt: er zit voor mijn gevoel behoorlijk wat herhaling in dit concept. Ook is het nu al behoorlijk

lang en er komen nog aanvullingen, schreefje. Is het denkbaar/wenselijk/haalbaar om de indeling nog een keer op de

schop te nemen? Ik denk aan een mdeling waarbij je witgaat van drie hoofdstukken die de drie velden behandelen waar

urgent meer aandacht voor nodig is: Focus op welbevinden; Samenhangende gezondheidszorg en duidelijke
verantwoordelijkheden: Vernieuwing van de zorg en werkplezier voor de zorgverleners. Voor deze drie hoofdstukken

komt een nleiding en de nota sluit af met een conclusie/slotwoord. Per hoofdstuk kun je denken aan deze imndeling:
- hoe is de situatie nu?

- welke ontwikkelingen verwachten we?
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- welke veranderingen willen we in gang zetten?

- hoe zijn die veranderingen te organiseren en te betalen?

Maar goed, misschien is zo'n grondige ingreep geen haalbare kaart meer.

kun je hier iets mee? Ik hoop het van harte!

Inderdaad hoop 1k 21/7 meer duidelijkheid te hebben over mijn detachering. Dan weet 1k ook of 1k meer voorjow/jullie
zou kunnen doen.

met hartelijke groet,
sterkte aan het haardvuur,

Op zo 12 jul. 2020 om 17:58 schreef [INGGEEENN)BEXESIN© invws.nl>:

Ik had beloofd je nog te mailen. Bij deze buiten verzoek

buiten verzoek Wat je bijgaand aantreft is een PPT voor de bewindspersonen en een nota ter

voorbereiding van de bespreking ervan. Hier staan ook de opties voor de tijdlijn in. Deze weten we dus pas na bespreking
aanstaande woensdag. Ook tref je hierbij aan het concept van de contourennota zoals hij nu is. Na woensdag weten we wat er

nog aan moet gebeuren. Vast nog heel veel. En ik heb ook nog wat losse brieven en opmerkingen liggen van externen en

internen die nog verwerkt moeten worden in een volgende versie.

Zoals gezegd zou ik in die slag dus ook meteen leesbaarheid mee nemen. Dus mijn vraag aan jou is: kun je me aanwijzingen

geven hoe ik de tekst zou kunnen verbeteren en leesbaarder, aansprekender zou kunnen maken? Afhankelijk van de

uitkomsten van jouw gesprek met je MT (op de 215%?) zouden we in overleg nog kunnen kijken of je meer of minder aan boord

komt.

Doel is dat we in september een versie maken die zich leent voor consultatie met de buitenwereld van VWS. 1k kopieer [EXE
in deze mail, hij is IIE 0 stukken zijn vertrouwelijk

Alvast dan en beste groet,

pgjo


